

# 「2023 年新年交易贈金」活動條款與條件

(以下簡稱「本條件」)

## 一、一般條件

1.1. 這些條件決定了「2023 年新年交易贈金」促銷活動(以下簡稱「促銷活動」)的組織方式。

1.2. 促銷活動的組織者是 CJSC 「Capital Com Bel」(以下簡稱「組織者」):

公司註冊號: 193225654。

國家註冊證書: d/d 19.03.2019, 由明斯克市執行委員會頒發。

外匯公司註冊證書: No.16 d/d 16.04.2019。

合法地址: 220030, Republic of Belarus, Minsk, Internacionalnaya St. 36/1, office 624/13。

1.3. 促銷活動的組織者設定的目標包括:

- 吸引更多受眾關注組織者的活動;
- 促進組織者平台的使用, 客戶使用該平台進行涉及不可交割場外交易 (OTC) 金融工具的操作 (OTC 外匯市場活動);
- 吸引新客戶。

1.4. 參與者必須遵守:

«與個人就涉及不可交割的場外交易(OTC)金融工具(OTC 外匯市場活動)進行操作的協議» (以下簡稱「協議」)的規定;

CJSC 「Capital Com Bel」涉及不可交割場外交易(OTC)金融工具的操作規則(以下簡稱「操作規則」);

在進行涉及不可交割場外金融工具的操作時提交、處理和執行客戶訂單的相關規定 (以下簡稱「規定」), 以鎖定標的資產的價格。

1.5. 促銷活動不被視為促銷遊戲。促銷活動由主辦方出資舉辦。

## 二、促銷活動條件

2.1. 促銷活動的一般時間為2023年1月18日至2023年1月28日。

2.2. 促銷活動僅針對個人客戶。

2.3. 為了成為促銷活動的參與者, 個人客戶必須滿足以下要求:

- 在主辦方平台上註冊;
- 參與者在組織者平台上提供個人和聯絡資料的過程中通過勾選相應的框(如適用)表示了解並同意協議、操作規則、規章制度和風險披露聲明的內容;
- 根據操作規則提供文件和資料, 並根據操作規則中提出的要求完成客戶識別和驗證程序;
- 擁有用於訪問主辦方平台的最新應用程式版本;

- 在促銷活動的一般期間內，在組織者平台的賬戶中存款至少200 美元或等值的其他貨幣；
- 在促銷活動的一般期間內及存款至少 200 美元或等值的其他貨幣之後，在組織者的平台上使用不可交割的場外金融工具(差價合約或CFD)進行至少一次操作(即至少一次交易/開立至少一個頭寸)；
- 擁有有效的促銷代碼，由組織者自行決定在營銷材料中分發。

2.4. 一旦滿足本條件第 2.3 條規定的促銷活動要求，在活動結束後 15 天內，參與者將獲得 88 美元的贈金，贈金將記入參與者在主辦方平台上註冊的交易賬戶餘額中。

2.5. 根據本條件，贈金免稅，這意味著如果根據法律，組織者有義務對客戶因參加促銷活動獲得的收入繳稅，則贈金將按比例增加，即在扣減稅額後所有滿足要求的參與者都將獲得同等 88 美元贈金。

2.6. 主辦方可隨時自行決定更改本次促銷活動的條件。主辦方還可隨時自行決定終止(延長)促銷活動。

2.7. 參加促銷活動意味著熟知並完全同意這些條件。個人在自願的基礎上參加此促銷活動。

2.8. 參與者有義務遵守這些條件，根據活動的目標誠信使用參加促銷活動的權利，而不是利用(濫用)活動條件和參加活動的權利。

如果參與者濫用促銷活動的條件，組織者有權阻止參與者參加促銷活動或暫停其參加促銷活動。濫用促銷活動的條件是指根據組織者的主觀意見，執行不合理、與促銷目標相矛盾的行為，並導致主要基於技術和/或組織特徵和/或促銷活動條件獲得不合理的利益。

2.9. 只有當參與者在收到贈金後進行的總(交易)操作金額超過 500,000 美元時，參與者才能提取因滿足本促銷活動所有要求而獲得的贈金。

在計算交易操作總金額時，零點差金融工具的操作將不在計算範圍內。

# **The Conditions of the Promotional Event «Chinese New Year 2023»**

**(hereinafter referred to as – the Conditions)**

## **1. General Conditions**

1.1. These Conditions determine the modalities for the Promotional Event «Chinese New Year 2023» (hereinafter – «Promotional Event»).

1.2. The Organizer of the Promotional Event is CJSC «Capital Com Bel» (hereinafter – «the Organizer»):

Company registration number: 193225654.

Certificate of state registration d/d 19.03.2019, issued by the Minsk City Executive Committee.

Certificate of inclusion in the register of forex companies No.16 d/d 16.04.2019.

Legal address:

220030, Republic of Belarus, Minsk, Internacionalnaya St. 36/1, office 624/13

1.3. The Organizer of the Promotional Event sets the following goals:

- attracting the attention of a wider audience to the activities of the Organizer;
- to stimulate the use of the Organizer's Platform, which is used by the Client to conduct operations involving non-deliverable over-the-counter (OTC) financial instruments (activity in the OTC Forex market);
- to attract new Clients;

1.4. The Participants are subject to:

Provisions of the «Agreement with individuals on conducting operations involving non-deliverable over-the-counter (OTC) financial instruments (activity in the OTC Forex market)» (hereinafter – «Agreement»);

Rules for conducting operations involving non-deliverable over-the-counter (OTC) financial instruments in CJSC «Capital Com Bel» (hereinafter – «Rules for conducting operations»);

Regulations on Submitting, Processing and Executing the Orders of Clients to Fix the Price of the Underlying Asset while conducting operations involving non-deliverable OTC financial instruments (hereinafter – «Regulations»).

1.5. The Promotional Event is not considered to be a Promotional game. The Promotional event is held at the cost of the Organizer's own funds.

## **2. The Conditions of the Promotional Event**

2.1. The general period of the Promotional Event is from the 18th of January 2023 to the 28th of January 2023.

2.2. The Promotional Event is only held among individuals.

2.3. In order to become a Participant in the following Promotional Event, an individual must fulfill the following requirements:

- registration on the Organizer's Platform;

- acquaintance and consent with the contents of Agreement, Rules for conducting operations, Regulations and Risk Disclosure Statement, expressed by Participant by ticking the corresponding box (if applicable) during the process of providing personal and contact data on the Organizer's platform;
- provision of the documents and information in accordance with the Rules for conducting operations as well as completion of identification and verification procedure in accordance with requirements presented within the Rules for conducting operations;
- possession of the latest existing version of the mobile application used to access the Organizer's Platform;
- deposit of at least 200 USD or the equivalent amount in another currency on the account on the Organizer's Platform during the general period of the Promotional Event;
- conduct at least one Operation (make at least trade/open at least one position) with non-deliverable OTC financial instruments (known worldwide as CFDs or Contracts for Difference) on the Organizer's Platform during the general period of the Promotional Event after the deposit of at least 200 USD or equivalent;
- the possession of a valid promotional code, distributed within marketing materials at the Organizer's discretion.

2.4. Once the requirements of the Promotional Event specified within Clause 2.3 of these Conditions are met, within 15 days after the end of the campaign, the Participant gets a bonus of 88 USD which will be credited to the balance of the trading account registered by the Participant on the Organizer's Platform.

2.5. In accordance with these Conditions, the bonus is paid tax-free, meaning that if in accordance with legislation the Organizer is obliged to pay any taxes on the income received by the Client as the result of participation in the Promotional event, then the bonus will be proportionally increased so that after the tax deductions all the Participants who fulfilled the Conditions would receive the same bonus of 88 USD.

2.6. The Organizer can change the Conditions of this Promotional Event at his sole discretion at any time. The Promotional Event can be discontinued (prolonged) by the Organizer at any time and at his sole discretion.

2.7. Participation in the Promotional Event implies acquaintance and full consent with these Conditions. Individuals participate in this Promotional Event voluntarily at their own discretion.

2.8. The Participant is obliged to follow these Conditions, use the right to participate in the Promotional Event in good faith and in accordance with the goals of the event, and not take advantage (abuse) of its conditions and right to participate in it.

The Organizer has the right to prevent the Participant from participating in the Promotional Event or to suspend the participation in the Promotional Event if the Participant abuses the Conditions of the Promotional Event. Abuse of the Conditions of the Promotional Event means performing actions that, according to the subjective opinion of the Organizer, do not have a reasonable meaning, contradict the objectives of the promotion and result in the receipt of unreasonable benefits based primarily on the technical and / or organizational features and / or Conditions of the Promotional Event.

2.9. Withdrawal of funds, received by the Participant as a bonus for fulfilling all conditions of this Promotional Event is only possible when the total (trading) volume of Operations conducted by the Participant after receiving the bonus exceeds 500 000 USD.

Operations conducted on the financial instruments with Zero Spread are not taken into account during the calculation of the total volume of trading operations.